
Dagordning styrelsemöte - 2024-02-09

1. Formalia

1.1 Mötets öppnande

Mötet öppnar: 13.04

1.2 Närvarande

Julia Lofland Gustafsson
Linus Michelin
Isak Nordström
Max Hillenborg
William Ramberg
Melissa Yazar
Oliver Yvling-Lind
Moa Eklund
James Stark
Leo Au
Emma Johansson
Lova Thorén
Adam Younes, anslöt kl 14.00
Said Burhan, anslöt kl 14.00

1.3 Anmäld frånvaro

Noah Jönsson (Qlubbmästare) har anmält frånvaro, Leo Au (v. Qlubbmästare) deltar.

1.4 Val av mötets ordförande

Linus Michelin

1.5 Val av mötets sekreterare

Oliver Yvling-Lind



1.6 Adjungeringar

Lova Thorén

Emma Johansson

Leo Au

Linus Michelin

Adam Younes

Said Burhan

1.7 Mötets behöriga och beslutsmässighet

8 st behöriga under mötet
Julia Lofland Gustafsson
Isak Nordström
Max Hillenborg
William Ramberg
Melissa Yazar
Oliver Yvling-Lind
Moa Eklund
James Stark

1.8 Föregående protokoll

Inga kommentarer

1.9 Val av justerare

Isak Nordström
Max Hillenborg

1.10 Anmälan av övriga frågor

Ta bort kassör-rollen?
SNO in i styrelsen
Städning och användning av Kexet



1.11 Föredragningslista godkännande

Godkänd.

2. Rapporter och meddelanden

2.1 Styrelsen

2.1.1 Ordförande:

Har utfört Ordförande handlingar, svarat på mail. Ordförandemöte snart.

2.1.2 Vice ordförande:

Vice Ordförande möte i nymble snart

2.1.3 Kassör:

Kan för stunden inte komma in på banken på grund av utgånget uppehållstillstånd, Har hand om
skåp.

2.1.4 Ledamöter:

Melissa: Fanan - frågade bygg, de fick sin fana från KTH, oklart varifrån KTH beställde fanan. Ska
undersöka vidare med andra sektioner och mejla KTH.

Isak/Max: Campus flytt från Telge - startat upp planeringsgruppen, kunde ej delta på rundtur
som ägde rum i Flempan. Med i slack och drive.

2.2 Organ och nämnder:

2.2.1 Företagsgruppen(FG):

Ska ta över arbetet med FAM från styrelsen - planer att kontakta företag
skapat instagram grupp för Företagsgruppen

2.2.2 Qlubbmästeriet(QM):

VPR - april, Bloons-tema, planeringar av pynt och aktivitet.
Pubråd kommer snart.



2.2.3 Mottagningsgruppen(Mogen):
Tre st Mottagningsråd har medverkats på.
Bokat N0llegasque lokal.
Preliminärt schema klart.
Budgeten är preliminärt klart.
Tema klart.
Mailat kansliet för att undvika krockar.
Börjat skaffa sponsorer.
Börjat fadderintervjuer, fortsätter tills faddrar är intervjuade.

2.2.4 Tuggan redaktionen(Tuggan):
Började skissa på första upplagan, grupper i sektionen, grupper på olika högskolor, och pubbars
vibbar.

2.2.5 Studienämnden(SN):
Ingen ordförande.

2.2.6 Spelgruppen(PRUPPEN):
Inte hänt så mycket, SPRUPPEN-kväll nästa vecka - 13e, 14e eller 15e.
Hypat upp personer för att gå med i SPRUPPEN.
Planerat turneringar.

2.2.7 Idrottsgruppen(IG):
Sagt upp flemingsbergshallen - kostade för mycket och var inte där.
Ny ordförande planeras till SMP3.
Har massa nytt material.
Fick inte det bidraget som önskades från THS, fick 5000 istället för 22 000 kr.

2.2.8 Infogruppen(InfoG):
Lägger upp när det behövs
Skapat nya märken

2.2.9 Valberedningen(ValB):
Snackat med folk, kämpar för att få personer i sektionen att bli faddrar.



2.2.10 Lokalansvarig:
Fixat ljudet, fixat luckan till dj-båset - ingen ska komma in, planer på att fixa nät som extra
säkerhet då folk håller på och fifflar med ljudet.
Tagit ner pynt, städat dj-bås.
Plockat bort runt eluttag, allmänt städat.
Ska försöka städa lokalen innan SMP3.
Kontakta röda korset, QM och få folk till städning.

2.2.11 Utbytesnämnden(UtB):
Instagraminlägg uppe, När reseberättelser är klara kommer ett till inlägg läggas upp.

2.2.12 JMLnämnden(JML):
Överlämning gick bra.
JML-råd kommer.
Börjat planera året.

2.3 THS, Övriga:

Revisorer: Ej närvarande.

3. Besluts- och diskussionspunkter

3.1 Datum Påsqvik

7-8/2 bestämt datum, bokat.

3.2 Fanfrågan/Bygg

Se under punkt om ledamöter(2.1.4) ovan.

3.3 Byta kassör SMP3, tillfällig ändring i reglementet

Byta kassör på grund av komplikationer - behöver ändras i reglementet.
Ingen öfverphöz - Behöver ändras i reglementet för att få intresserad att kunna vara öfverphöz.
Mottagningskassör - Julia Lofland Gustafsson kan tänka sig men behövs ändring i reglementet.

Behövs ofyllda roller röstas in eller fyllas av styrelsen? Inte kombinera QM och Styrelsen!
diskutera på SMP3



3.4 Ändra i stadgarna inför SMP3

Förtydliga stadgarna då de är otydliga och behöver tolkas i dagsläget.

3.5 Fördelning av arbete inom styrelsen, ex. Squvalp

William fixar Squvalp.
Alla i styrelsen minglar med andra sektioner för att stärka kontakt.

4. Övriga frågor

4.1 Ta bort kassör-rollen och SNO in i styrelsen
Vice ordförande har ekonomiansvar i THS, borde kanske göra samma sak.
Kan vara bra, vice ordförande är mer som ledamot i dagsläget.
SNO är en viktig del i sektionen, rollen borde ha mer inflytande i sektionen samt styrelsen -
Terminskollegium stängs på grund av för lite närvaro - inte bra då det startades för att få
kontroll över studier.

4.2 Städning och användning av Kexet
Ny styrelse behöver kunna sortera kexet för att veta vart saker är. Behövs regler för vistelse och
användning av Kexet, är det för stökigt med fler personer eller ska folk få vistas här inne - städar
under kommande veckor, Ny hylla för papper och städning plus sortering av kexet.

5. Nästa möte

Punkt till nästa möte: Spara till 10-års jubileum

Näst möte planeras till: Mars 22 - 12.00

6. Mötet avslutas

Mötet avslutas: 14.45


